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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:374 Nordiskt samarbete kring järnvägsinvesteringar

I den uppgörelse som ligger till grund för den nya norska regeringen står det 
bland annat: ”Regjeringen vil: Ta initiativ til en skandinavisk jernbanestudie i 
samarbeid med Sverige og Danmark.” (Politisk plattform for en regjering utgått 
av Høyre, Fremskrittspartiet, Venstre og Kristelig Folkeparti, Granavolden, s. 
96–97.)

Detta är en väldigt bra signal, då vi måste få till en fungerande infrastruktur 
mellan Stockholm, Oslo och Köpenhamn. Dagens situation där bland 
annat Västkustbanan och Bohusbanan inte har ett fungerande dubbelspår i 
hela sin sträckning skadar förutsättningarna för en god ekonomisk utveckling i 
Västsverige. 

Jag vill därför fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Vad ämnar statsrådet och regeringen göra för att möta upp det positiva beslut 
som nu kommer från den borgerliga regeringen i Norge?

………………………………………

Magnus Jacobsson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-03-11
Besvaras senast
2019-03-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


